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Minnesanteckningar Samverkansråd i hälso- och 
sjukvårdsfrågor  
 
Tidpunkt:  Den 22 februari 2024 kl. 13.00-14.25. 

Plats:  Konferensrum Stora Galjonen. 
 
Närvarande: Hanna Stymne Bratt, direktionens ordförande punkt 1-2 och del av  
                      punkt 3 samt del av punkt 4 
                      Camilla Gustavsson, avdelningschef kvalitet och innovation                        
                      Magnus Blomdahl, direktionssekreterare 
                      Yvonne Forsberg Lindroth, ordförande Norrtälje  
                      funktionshinderföreningars samorganisation (NHS) 
                   Per Ljungström, Diabetesföreningen 
                      Britt-Marie Åhman, Hörselskadades Riksförbund 
 Olle Undmark, Parkinsonsföreningen  
                      Anita Andersson, Riksförbundet HjärtLung Norrtälje (ersättare). 
   

1. Fastställande av dagordning 
 Föreliggande dagordning godkänns. 

 

2. Information från direktionen 
Hanna Stymne Bratt informerar om ärenden vid direktionens sammanträde den            
15 februari 2024. Inleder med att tacka Anita Andersson för informationen som 
lämnades vid sammanträdet. Anita Andersson redogör för innehållet i 
informationen. Anita Andersson beklagar nedläggningen av Psoriasisföreningens 
verksamhet i Norrtälje vilket Hanna Stymne Bratt instämmer i. Hanna Stymne Bratt 
informerar om föreningens långvariga ekonomiska problem som ledde till konkurs. 
Varken Region Stockholm, Norrtälje kommun eller kommunalförbundet kan överta 
verksamheten när den drivs av konkursförvaltare.    

Vid direktionens sammanträde den 15 februari beslutade direktionen att ge 
förvaltningen i uppdrag att utreda lokal lösning för hudsjukvård och psoriasisvård i 
Norrtälje. Beslutade även att ärendet ska följas upp vid direktionens sammanträde 
den 23 maj eller den 20 juni. Camilla Gustavsson informerar intentionen att det ska 
finnas möjligheter till hudläkare några dagar per vecka och dialog sker med 
Tiohundra AB.  
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 Ärendet Ersättningshöjningar i avtal 2024 behandlades. Camilla Gustavsson 
informerar om att ersättningen för vårdgivare höjs retroaktivt fr.o.m. den 1 januari 
2024. Några av ökningarna avser regionala delar. Per Ljungström ställer fråga om 
varje boende ersätts likartat? Camilla Gustavsson svarar att det är liten skillnad 
mellan hur boende ersätts. Nästa sammanträde kommer att bli en genomgång av 
omsorgsavgifterna inom våra vård och omsorgsboenden.  

Olle Undmark framför att barn med hudproblem lider oerhört. Camilla Gustavsson 
svarar att förvaltningen ska göra vad de kan för att finna lösning lokal lösning 
avseende hudsjukvård och psoriasisvård i Norrtälje. 

Camilla Gustavsson informerar om ärendet Slutrapport av handlingsplan till-
sammans för psykisk hälsa. Varit arbete i olika arbetsgrupper. Ärendet syftar till att 
minska ohälsa och bidra till psykisk hälsa. Det har saknats stödgrupper för barn, 
åtgärder för att motverka ohälsa för män samt samtalsgrupper för män. Men sådana 
grupper har startats i och med arbetet med handlingsplanen.  

Britt-Marie Åhman framför betydelsen av samtalsträffar vilket bland annat genom-
förts för personer med nedsatt hörsel. Yvonne Forsberg Lindroth framför att vård-
centralerna borde ha kännedom om vilka samtalsgrupper som finns och ha 
broschyrer. Camilla Gustavsson kontaktar vårdcentraler och kommer vid nästa 
samverkansråd informera om hur det ska gå att informera om befintliga samtals-
grupper.  

Seniordagen genomförs den 14 maj och kommunalförbundet kommer att med-
verka. Föreningarna i samverkansrådet har möjlighet till att vara en punkt i 
kommunalförbundets program. Föreningarna kan också lämna material som kan tas 
med i KSON:s monter på seniordagen.  

Hanna Stymne Bratt Informerar från direktionens sammanträde den 7 december 
2023. Ärendet Budget 2024 och verksamhetsplan 2024-2026 behandlades.  Behovet 
av ytterligare LSS-bostäder påtalas. Yvonne Forsberg Lindroth framför att det verk-
ligen behöver byggas ytterligare LSS-bostäder. Det är en dokumenterat stort behov 
av att LSS bostäder, dock har inget besked från Norrtälje kommun kommit om när 
man kommer att bygga fler bostäder.       

Det behövs nya boendeformer. Både för äldre, LSS och socialpsykiatri Ärendet 
Uppföljning av pilotprojekt biståndsbedömt trygghetsboende behandlades vid 
sammanträdet den 7 december och det innebär att gå ut med en upphandling om 
60 platser.  
 

  3. Förvaltningen informerar (verksamhetsfrågor) 
- Redogörelse omsorgsavgifter: Flyttas till nästa sammanträde. Önskemål finns att 
veta mera om avgifter inom äldreboenden, hemtjänsten och kundvalet.   
 
Camilla Gustavsson informerar om årlig undersökning (Vad tycker äldre om sin 
äldreomsorg).  
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4. Information/frågor från Norrtälje funktionshinders- 
föreningars samorganisation (NHS) 
Per Ljungström frågar vad som händer med fotvården i Norrtälje? Framför att det 
tidigare funnits diabetessamordnare. En huvudfråga för Diabetesförbundet just nu 
är att föräldrar till barn med diabetes inte får ersättning för vård av barn.  
 
Camilla Gustavsson svarar att framtida fotsjukvård behandlades vid direktionens 
sammanträde den 15 februari. Fr.o.m. mars 2025 kommer ansvaret för fotsjukvård 
ligga hos primärvården. Omställningsarbete är påbörjat. Ersättning till vårdgivare 
utgår innan omställningen påbörjas. Vid samverkansråd hösten 2024 kommer 
rapporteras om hur omställningsarbetet fortlöper.  
 
Per Ljungström frågar om någon konsekvensanalys är genomförd avseende 
förändringen? Camilla Gustavsson svarar att konsekvensanalys är genomförd hur 
det skulle bli med att fortsätta arbeta som idag. Vårdval fotsjukvård är uppsagt. 
Föreligger bra dialog med fotsjukvårdare. Föreligger stort behov av medicinsk 
fotsjukvård i Norrtälje.   
 
Yvonne Forsberg Lindroth ordförande Norrtälje funktionshinderföreningars                 
samorganisation (NHS) informerar om att Hanna Stymne Bratt och Hans 
Andersson (vice ordförande direktionen) kommer att bjudas in till årsmöte.  
 
Olle Undmark framför dilemmat med att parkeringar vid ROS ofta är fulla. 

 
6. Övriga frågor 
Inga övriga frågor förelåg.  

 
 

Magnus Blomdahl    2024-02-23 
Direktionssekreterare 
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